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Vážení spoluobčané,

čas neúprosně běží a letošní letní prázdniny jsou téměř za námi. Samozřejmě, že  
nejvíce tato skutečnost trápí naše děti, kterým opět nastanou starosti ve škole. Věřím,  
že jak čas prázdnin v případě dětí, tak čas dovolených u nás dospělých, poskytl všem  
dostatek příležitosti pro oddych a relaxaci v dnešní uspěchané době. 

V období od minulého vydání zpravodaje z května letošního roku do dnešních  
dnů žila naše obec svým každodenním rytmem. Postupně jsou realizovány jednotlivé  
akce  naplánované  na  letošní  rok  zastupitelstvem  obce.  Zdárně  pokračují  práce  na  
rekonstrukci budovy bývalé školy, prostor původních tříd v patře budovy se mění na  
útulné byty. Stále však ještě zbývá hodně práce jak v budově,   tak ve   dvorním   traktu 
i v okolí. Oproti původnímu záměru jsme ve skluzu s vytvořením pravidel pro výběr  
uchazečů o byty, ale již dnes můžu slíbit, že na příští schůzi zastupitelstva ve druhé  
polovině září budou pravidla schválena. Zdárně také pokračují stavební práce na nové  
kapličce ve Veselici, která bude vysvěcena již koncem září. Potěšitelné je, že zdárně  
pokračují komplexní pozemkové úpravy na veselickém katastru a zanedlouho začnou 
tytéž práce na suchdolském katastru. Souběžně s tím se postupně připravují k realizaci  
akce  navržené  ukončenými  pozemkovými  úpravami  na  vavřineckém  katastru,  
především na zlepšení stavu cestní sítě. V současné době je vyřízené stavební povolení  
na opravu cesty z Vavřince do Petrovic přes Kněží Horu, včetně zbudování průlehů na 
okolních polích, s cílem bezpečného odvodu srážkových vod směrem do lakality Zdálky  
a ke Sloupu. Těsně před dokončením je projektová dokumentace na na opravu cesty do  
Zdálek ve Vavřinci  a současně opravy cesty  z  ulice „Bytovky“ směrem ke zmíněné  
cestě na Petrovice. Takto by se dala vyjmenovat i příprava dalších akcí. Myslím si, že  
to  na úvod tohoto zpravodaje stačí.  Informace o některých  dalších připravovaných  
akcích,  zrovna  tak  jako  informace  ze  života  v  naší  obci,  již  najdete  uvnitř  tohoto  
zpravodaje. 

Miloslav Novotný, starosta obce
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Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 30. května 2007
• Rada obce  schvaluje poskytnutí dotace ve výši 3 000 Kč na rok 2007 Sdružení 

hasičů Čech, Moravy a Slezska, okrsek Sloup, a pověřuje starosty obce uzavřít se 
žadatelem smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace. 

• Rada obce bere na vědomí žádost p. Josefa Svěráka, bytem Suchdol, Nové Dvory 
47, o nařízení ing. Rudolfovi Rybářovi, bytem Adamov, Družstevní 3, přemístit 
včelstva  na  Nových  Dvorech.  V  této  rozhodla  předat  celou  záležitost  na 
projednání v Komisi pro přestupky u MěÚ Blansko.

• Rada obce  bere  na vědomí návrh  kriterií  na  výběr  nájemců na nové  byty  ve 
vlastnictví  obce  zpracovaný  Finančním  výborem.  V  souvislosti  s  tím  ukládá 
Osadním   výborům   ve   Vavřinci,   Suchdole a   Veselici   tento návrh projednat  
a zpracovat případné připomínky formou písemného stanoviska. 

• Rada obce  bere  na  vědomí informaci  starosty  obce  z  jednání  valné  hromady 
Spolku pro rozvoj venkova Moravský kras.     

Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 26. června 2007
• Rada obce  bere  na  vědomí informace  ing.  Jozefa  Janči,  místopředsedy MAS 

Moravský  kras,  a  doporučuje zastupitelstvu  obce  projednat  na  jeho  nejbližší 
schůzi problematiku začlenění území obce Vavřinec do územní působnosti MAS 
Moravský kras.      

• Rada  obce  bere  na  vědomí Rozhodnutí  České  inspekce  životního  prostředí, 
Oblastní inspektorát Brno, o uložení pokuty subjektu: František Krátký, Vavřinec 
142, 679 13 Sloup, IČ: 10531092, za provozování středního zdroje znečišťování 
ovzduší.  

• Rada obce  bere na vědomí informace starosty, že ze tří cenových nabídek byla 
vybraná za zhotovitele stavby kapličky ve Veselici společnost   STAVKOM spol. 
s r.o. Boskovice.

Usnesení ZO Vavřinec ze schůze dne 27. června 2007
• Zastupitelstvo obce  bere na vědomí zprávu o výsledku přezkumu hospodaření 

Obce Vavřinec za rok 2006.
• Zastupitelstvo obce  souhlasí s celoročním hospodařením Obce Vavřinec za rok 

2006 bez výhrad. 
• Zastupitelstvo obce i s vědomím informací poskytnutých pořizovatelem trvá na 

prověření možnosti využití ploch zahrnujících pozemky p.č. 439/2, p.č. 439/4 a 
437/2, k.ú. Veselice na Moravě, prostřednictvím pořízení Změny Územního plánu 
sídelního útvaru Vavřinec na plochu určenou k bydlení.  
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• Zastupitelstvo obce  bere na vědomí stanovisko pořizovatele územně plánovací 
dokumentace a potvrzuje souhlas s pořízením Změny územního plánu sídelního 
útvaru Vavřinec, týkající se záměru realizace fotovoltaické elektrárny na pozemku 
p.č. 2369/1, k.ú. Vavřinec na Moravě.  

• Zastupitelstvo obce Vavřinec na svém zasedání dne 27. června 2007 projednalo 
spolupráci  a  formu  působení  v  místní  akční  skupině  vytvořené  v  souladu  s 
iniciativou  LEADER  +  a  souhlasí  se  začleněním  svého  území  do  územní 
působnosti místní akční skupiny MAS Moravský kras.

• Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu na poskytnutí dotace na financování LSPP 
v  roce  2007  ve  výši  2  912  Kč  organizaci  Zdravotnická  záchranná  služba 
Jihomoravského kraje, příspěvková organizace.  

• Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem části budovy stojící na pozemku p.č. st. 4, 
k.ú. Suchdol v Moravském krasu, o výměře 25 m², SDH Suchdol za účelem jejího 
využití jako klubovny. Cena nájmu se stanovuje 1 Kč za rok.    

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje Dodatek  č.  2  ke  zřizovací  listině  příspěvkové 
organizace MŠ Vavřinec, spočívající ve změně školní jídelny na školní výdejnu 
zbudovanou při rekonstrukci budovy bývalé školy ve Vavřinci. 

Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 1. srpna 2007
• Rada obce nedoporučuje Zastupitelstvu obce Vavřinec projednat pořízení změny 

ÚP obce Vavřinec spočívající v převedení ploch orné půdy pozemek p.č. 688/2, 
k.ú. Suchdol v Moravském krasu, na plochy určené k bydlení, o což požádala pí. 
Naděžda Novotná, bytem Veselice 29.  

• Rada obce  bere na vědomí Smlouva o výpůjčce mezi obcí a společností EKO-
KOM a.s., na zapůjčení 8 ks kontejnerů na separovaný sběr plastů a papíru.       

• Rada  obce  bere  na  vědomí oznámení  PÚ  Blansko  o  zahájení  prací  na 
Komplexních pozemkových úpravách v k.ú. Suchdol v Moravském krasu. 

• Rada obce ukládá Kontrolnímu výboru připravit v termínu do konce měsíce září 
návrh OZV o povolování hudebních produkcí na území obce Vavřinec. 

• Rada  obce  souhlasí s projednáním  na  nejbližší  schůzi  Zastupitelstva  obce 
Vavřinec  odkoupení  části  pozemku  p.č.  575/1,  k.ú.  Vavřinec  na  Moravě,  od 
manželů  Miloše  a  Marie  Vintrových,  bytem Vavřinec  7,  za  účelem umožnění 
přístupu na sousední stavební pozemek z pozemku ve vlastnictví obce.            .

• Rada  obce  souhlasí s návrhem  OV  Veselice  na  ukončení  pracovního  poměru 
dohodou, k termínu 31.8.2007, s knihovnicí MK Veselice, pí. Martinou Flekovou, 
bytem Veselice 31.

  Ing. Josef  Sedlák, místostarosta
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Mateřská  škola Vavřinec
Školní rok 2007-2008 v Mateřské škole ve Vavřinci bude zahájen v pondělí dne 

3. září. Do  dnešního  dne  je  zapsáno  celkem  19  dětí,   z  tohoto   počtu   jsou  2  děti 
s docházkou 4 hodiny denně.

Děti,  které  budou  MŠ navštěvovat,  jsou  z  obcí  Vavřinec  (9),  Veselice  (5), 
Suchdol (4) a Petrovice (1). Opět nebude žádné dítě docházet z Nových Dvorů.

Oproti minulému školnímu roku se počet zapsaných dětí snížil a to o 4 žáky, 
jedná se o jedno dítě s docházkou celodenní a 3 děti s docházkou 4 hodiny denně (17 + 
2). Do Základní školy ve Sloupě odchází 7 dětí a nově zapsané děti jsou jen 3. 

Vzhledem k této skutečnosti se dá předpokládat, že se v následujícím období 
budeme  opět  potýkat  s  nedostatkem  finančních  prostředků  a  pracovních  úvazků 
zaměstnanců a to jak v posledním čtvrtletí roku 2007, kdy nám bude z důvodu poklesu 
počtu zapsaných dětí část přidělených finančních prostředků ze státního rozpočtu pro 
rok 2007 odebrána, tak v  roce 2008, kdy se ve výši přidělených finančních prostředků 
a  pracovních  úvazků  ze státního rozpočtu  pro  rok 2008  bude  vycházet   především 
z počtu zapsaných dětí ke dni 1. září 2007.

Věříme  však,  že  ve  spolupráci  se  zřizovatelem  MŠ  –  Obcí  Vavřinec,  jsme 
připraveni tuto situaci řešit. 

Z důvodu  nenaplněné  kapacity třídy (24 dětí) uvítáme  zájem ze  strany rodičů 
a každou žádost o přijetí dítěte do MŠ Vavřinec. 

Délka provozu MŠ zůstává zachována, provoz je od 6.30 do 15.15 hodin.
Ve školním roce 2007 – 2008 nastane i změna ve složení pracovního kolektivu 

zaměstnanců MŠ. 
Reorganizací provozu v rámci probíhající celkové rekonstrukce budovy zaniklo 

pracovní místo kuchařky ve školní jídelně paní Emílii Součkové a stávající pracovní 
zařazení  –  kuchařka  ve  školní  výdejně  neodpovídá  její  kvalifikaci.V  důsledku  této 
změny byl  s  paní  Součkovou dohodou rozvázán pracovní  poměr.  Jako kuchařka ve 
školní výdejně bude i nadále pracovat paní Hana Kočí, která tuto činnost vykonávala 
po dobu pracovní neschopnosti paní Součkové jako zástup.   Pracovní poměr  ukončila 
i  paní  učitelka Jana Sotolářová a od 1.  září  na místo učitelky nastoupí absolventka 
SPgŠ Boskovice slečna Lucie Vystrčilová ze Sloupu.

Při této příležitosti a touto cestou za celý kolektiv zaměstnanců MŠ Vavřinec 
děkuji  paní  učitelce  Janě  Sotolářové  a  paní  kuchařce  Emílii  Součkové  za  jejich 
dlouholetou a  obětavou práci  ve školství,  zejména v Mateřské škole Vavřinec  a do 
dalších let jim přeji hlavně hodně zdraví a zaslouženého klidu.

Stravování dětí v MŠ Vavřinec

Na stravování dětí se nic nemění a bude probíhat stejně jako v minulém školním 
roce – obědy se dováží ze školní jídelny ZŠ Sloup, přesnídávky a odpolední svačinky 
připravuje paní kuchařka ve školní výdejně MŠ Vavřinec. Vedoucí stravování je paní 
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Jitka  Ondroušková, vedoucí  ŠJ  ZŠ  Sloup, která  bude  rodiče  průběžně  informovat 
o případných změnách.

Informativní schůzka pro rodiče se uskuteční v úterý dne 4. září 2007 v 15.15 
hodin v MŠ Vavřinec.

Eva Kaššaiová, za kolektiv zaměstnanců MŠ Vavřinec

Informace ze ZŠ Sloup
V  průběhu  července  a  srpna  probíhaly  v  Základní  škole  Sloup  tyto  práce: 

výměna rozvodů vody v přízemí,  instalace  termoregulačních  ventilů v celé  budově, 
montáž  nové  myčky  ve  školní  kuchyni,  oprava  rozvodů  vody  pod  bazénem, 
zprovoznění výukového video centra pro první stupeň školy, malování, úklid. Celkové 
finanční náklady prázdninových akcí činily téměř 1 650 000 Kč. 

Nové tváře v pedagogickém sboru školy: Mgr. Renata Hejlová (český jazyk – 
dějepis),  Mgr.  Ludmila  Paděrová  (anglický  jazyk  –  německý  jazyk  –  křesťanská 
výchova), Mgr. Vladěna Ševčíková (anglický jazyk – výtvarná výchova)

Soukromá ZUŠ Blansko bude v ZŠ Sloup vyučovat tyto hudební obory:
- kytary – všechny druhy
- klavír
- elektronické klávesové nástroje
- sólový zpěv
- hudební teorii (součást všech oborů)
- zobcovou flétnu (novinka)
Výuku zajišťují kvalifikovaní pedagogové SZUŠ. Další informace a přihlášky 

jsou k dispozici na sekretariátu školy.
V  letošním  školním  roce  budou  mít  rodiče  i  žáci  možnost  konzultovat  své 

problémy  s  psycholožkou,  která  bude  mít  pravidelné   konzultační   hodiny   přímo 
v budově ZŠ Sloup. Bližší  informace  jsou k dispozici  v Občasníku září,  jenž bude 
zdarma distribuován všem rodičům.

Mgr. Pavel Dočekal, ředitel školy

O krajinu je třeba pečovat
V minulém roce, díky finanční podpoře Nadace Veronica v Brně, pořídila ZO 

ČSOP Ponikva stádo 14 ovcí, které se pasou i na pozemcích kolem obce Vavřinec. 
Jsou to plochy, které jsou těžko dostupné pro mechanizaci a pro jakýkoliv jiný 
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způsob údržby.   Ovce jsou jednou z mála variant, jak tyto plochy udržovat. Zvířata 
úspěšně likvidují i keře, zejména trnky a jasany, které se zde začaly šířit a v mnoha 
případech  vytvářet  neprostupné  houštiny.  Typické  teplomilné  a  stepní  druhy rostlin 
(mateřídoušky,  dříny,  dřišťály,  kavyly apod.), které zde kdysi  byly hojné, se naopak 
začaly  velmi   rychle  vytrácet.  Část  pozemků  je  ve  vlastnictví  organizace,  část je 
v pronájmu.  

Na  území  obce  Vavřinec  lze  potkat  na  pastvinách  ještě  ovce  společnosti 
ZEMSPOL a.s. Sloup, které se pasou ve Vavřinci u Kněží hory a pod hřištěm. Tohle 
stádo je zde o rok déle, čili v letošním roce již potřetí. Ovce byly taky pořízené díky 
dotacím, v tomto případě z Evropské unie. 

 Během tří let se funkce ovcí velice osvědčila a dnes je jich v celém Moravském 
krasu třikrát víc. Lze doufat, že se zde jejich chov udrží i nadále a že obnovená tradice 
chovu  ovcí,  přerušená  v  devadesátých  letech  minulého  století,  kdy se  zde  chovalo 
kolem 2000 zvířat, bude pokračovat. 

Ovce  pomáhají  udržovat  krajinu  Moravského  krasu  pestrou  a  malebnou. 
Představují rovněž i kus romantiky a nostalgie po venkovském životě, zvlášť v dnešní 
globalizované době, kdy venkov se pomalu stává městem a zvířata na venkově  velkou 
vzácností.

Ing. Jozef Jančo, ČSOP ZO Ponikva

Pozvání do nově vybudované knihovny Vavřinec

Vážení čtenáři, čtenářky.

Dovoluji  si  vás  pozvat  do nově  umístěné  knihovny,  která  bude  otevřena  od 
pondělí 3. 9. 2007 v 17 hodin. Další půjčovní doba bude vždy v pondělí a pátek od 
17:00 do 18:30 hodin.  Nová knihovna se nachází  v prostorách bývalé kuchyně MŠ 
Vavřinec. Vchod  do  knihovny  je   umístěn   ve   spodní  části  mateřské  školy  (tj. od 
rybníka).  I  v tomto roce  bude vybírán  poplatek ve výši  10 Kč pro děti,  studenty a 
důchodce. Dále pak 20 Kč pro dospělé. Těším se na návštěvu ať už stálých čtenářů 
nebo nových zájemců.

Alena Kakáčová, knihovnice
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Pozvánka na vysvěcení nové kapličky ve Veselici
Jednou z hlavních akcí realizovanou Zastupitelstvem obce Vavřinec v letošním 

roce je  výstavba nové kapličky ve Veselici.  Její  stavba postupuje podle plánu a na 
sobotu 29. září 2007 je připraveno její slavnostní vysvěcení a předání veřejnosti. V této 
souvislosti  mě dovolte se krátce  vrátit  do nedávné minulosti  a připomenout historii 
záměru zbudování této nové kapličky. 

Její  zbudování  si  dalo  za cíl  sdružení  Veselická  kaplička,  založené  v dubnu 
2003. Architektonické řešení kapličky vzešlo z veřejné soutěže v listopadu roku 2004, 
kdy komise jmenovaná výborem sdružení vybírala z celkem 5-ti návrhů. Vybrán byl 
návrh  zpracovaný  ing.  arch.  Monikou  Sirnou  z Blanska.  V loňském  roce  byla 
v prostoru  nově  zbudované  návsi  provedená  kabelizace  rozvodů  Nn  a  veřejného 
osvětlení a současně parkové úpravy, které byly podpořené dotací z Nadace Partnerství. 
Slavnostní předání nové návsi veřejnosti se uskutečnilo v říjnu loňského roku. 

Se stavbou kapličky, kterou provádí firma STAVKOM, spol. s r.o. Boskovice, 
bylo započato v závěru měsíce června letošního roku. Koncem července byl z původní 
kapličky sejmut zvon, který bude umístěn po jeho celkové rekonstrukci  do kapličky 
nové.  Jeho  renovaci  provádí  firma  ELETROZVON  Kopečný  z  Olomouce,  která 
současně  osadí  do  kapličky automatické  zvonění.  Kovový kříž  na  střechu  kapličky 
zhotovuje  umělecký kovář  p.  Syka  z Němčic.  Součástí  stavby jsou i  rozvaděče  od 
rozvodné sítě Nn a veřejného osvětlení, kabelizované v loňském roce.  Hlavní výzdobu 
kapličky bude tvořit 1,5 m vysoká socha sv. Antonína, pořízená obcí Veselice v roce 
1948 z Brna. Tato socha je v současné době v péči p. Procházky z Ludíkova, který na 
ní provádí celkovou opravu nátěru. Po dostavbě kapličky bude provedena v jejím okolí 
výsadba 3 ks lip a 1 ks vánočního stromu a dokončeny parkové úpravy. 

Závěrem výše uvedených informací o nové veselické kapličce si dovolujeme co 
nejsrdečněji  pozvat  na  akci  u  příležitosti  jejího  vysvěcení  všechny spoluobčany ze 
všech  částí  naší  sloučené  obce.  Akce  bude  zahájena  v  15  hod..  Mši  vatou  bude 
celebrovat ThLic. Václav Slouk – farář, děkan brněnský, kanovník Královské stoliční 
kapituly sv. Petra  a Pavla v Brně. Návštěvníci akce budou moci navštívit současně i 
panelovou výstavu v kulturním domě. Zahájení  výstavy bude v 10 hod. a poskytne 
jejím návštěvníkům nejdůležitější informace o historii i současností Veselice.  Během 
celého dne také bude možné přispět na konto veřejné sbírky vyhlášené sdružením za 
účelem získání finančních prostředků na stavbu kapličky. Účast na vysvěcení kapličky 
přislíbil i hejtman Jihomoravského kraje Stanislav Juránek. Výbor sdružení i za ostatní 
své členy chce touto cestou poděkovat současnému i  minulému Zastupitelstvu obce 
Vavřinec  za  vstřícnost  při  podpoře  záměru  zřízení  nové  návsi  a  zbudování  nové 
kapličky ve Veselici. Věříme, že nová náves i s kapličkou poskytne všem věřícím z 
Veselice,  ale  i  ostatním  spoluobčanům  a  návštěvníkům  obce,  prostor  pro  oddych, 
posezení s přáteli  a současně se stane místem pro pořádání různých akcí, které obohatí 
společenský život ve Veselici.          

Výbor sdružení VESELICKÁ KAPLIČKA 
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Informace z TJ Vavřinec
Jako již tradičně začaly na vavřineckou pouť mistrovské soutěže mužů i dorostu. 

Právě  tým dorostu je  v naší  organizaci  znovuobnoven po velmi  dlouhé  době a  jak 
pevně  věříme,  stane  se vydatnou zásobárnou kvalitních hráčů  pro tým mužů.  Letní 
příprava  dorostu  začala  již  velmi  brzy  po  skončení  sezóny  minulé,  ale  vzhledem 
k přechodu většiny hráčů z žákovské kategorie to byl  krok nezbytný.  Tréninky byly 
zaměřeny  na  zlepšení  vytrvalosti,  výbušnosti  i  obratnosti.  To  vše  pokud  možno 
s míčem u nohy, neboť i technická dovednost je nedílnou součástí výbavy fotbalisty. 
Přípravu jsme zakončili dvěma přátelskými zápasy. Na vlastním hřišti jsme prohráli jak 
s Kotvrdovicemi (1:3), tak s Doubravicí (0:3). Oba zápasy s týmy z popředí tabulky ale 
naznačily, že náš tým nemusí být v okresním přeboru dorostu pouze do počtu. První 
mistrovský zápas to potvrdil, chlapci porazili před vynikajícím publikem Lysice 5:0. 
Následovaly porážky v Adamově 0:2 a se Sloupem 0:3, ale předvedené výkony jsou 
příslibem do budoucna.

Tým  mužů  započal  letní  přípravu  poněkud  později.  Své  kondiční  tréninky 
absolvoval společně s dorostenci třikrát týdně,  později dvakrát  týdně.  I  muži sehráli 
v letní  přípravě  přátelské utkání,  když  zavítali  do Jedovnic.  S účastníkem okresního 
přeboru prohráli 4:5. V sestavě se objevili i dva dorostenci. Kádr mužů doznal v letní 
přestávce  jen  několika  drobných  změn.  Hostování  Antonína  Moravce  a  Lukáše 
Hebelky z Rájce Jestřebí  se podařilo přeměnit v přestup výměnou za Pavla Králíka, 
jenž sice putuje opačným směrem, ale do konce podzimní části bude v našem klubu 
hostovat.  Na  hostování  přišel  z Lipůvky  zkušený  Václav  Šebela.  Ztrátou  bude 
nepochybně  Aleš  Vágner,  jenž  si  v letní  přestávce  přivodil  zlomeninu  nohy. 
Mistrovskou sezónu zahájili muži působivým vítězstvím nad Úsobrnem v poměru 2:1. 
Následovala sice prohra na Lipůvce 0:3, ale hned v dalším zápase si muži spravili chuť 
a Kunštát B přehráli opět 2:1. 

Tým  přípravky  je  v TJ  úplnou  novinkou.  Svou  soutěž  začne  5.  září  a  naši 
nejmenší již příchod sezóny netrpělivě vyhlížejí. Budou to mít ale velmi složité, jejich 
soupeři totiž budou týmy z takových fotbalu zaslíbených míst, jakými jsou Blansko, 
Adamov, Lipovec, Rudice a Jedovnice. Kádr přípravky je však stále velmi úzký, proto 
vyzýváme rodiče, aby svoje chlapce i děvčata přivedli na hřiště. Tréninky jsou vedeny 
aktivními nebo bývalými hráči naší TJ a to podle nejnovějších poznatků. Tréninky jsou 
plně srovnatelné s jakýmkoliv jiným oddílem v našem okrese, ale i kraji. Přípravka je 
přímo ideální  pro rozvoj pohybových schopností vašich ratolestí.  Tzv. minikopanou 
hrají chlapci, ale i děvčata ročníků 1997 - 2000 na polovinu hřiště. Branky jsou menší 
než klasické a tým tvoří sedm hráčů do pole plus brankář. Hracím dnem přípravky bude 
v podzimní  části  středa  a  jak  pevně  věříme,  fandové  budou  pro  naše  naděje  tím 
devátým hráčem.
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Rekonstrukce hřiště

I  nadále  pokračují  ve  spolupráci  s  obecním  úřadem  přípravy  na  zatravnění 
fotbalového hřiště. Veškeré práce řídí pracovní komise, nazvaná příznačně „Komise 
zelený trávník“,  jenž je složena ze zástupců obce a TJ. Tato komise funguje už od 
loňského  listopadu.  Za  dobu  její  existence  jsme  získali  mnoho  zkušeností 
z rekonstrukcí  hřišť realizovaných  v okolí  (Vilémovice,  Sloup, Vysočany)  a spoustu 
dalších užitečných informací. Počátkem června byl proveden geologický průzkum, na 
základě kterého byly vytipovány dvě lokality vhodné pro uskutečnění zkušebního vrtu. 
Ten by měl být v září také proveden a to včetně čerpací zkoušky, jenž by měla odhalit 
vydatnost  vodního zdroje.  Současně probíhá i zhotovování projektové dokumentace. 
V ní se počítá s částečným vyrovnáním hřiště, prodloužením i rozšířením stávající hrací 
plochy, zvětšením výběhových zón, oplocením areálu, vybudováním nových zábran za 
brankami i terénními úpravami. Hrací plocha bude opatřena drenážním i zavlažovacím 
systémem. V měsíci říjnu pak na základě zhotovené projektové dokumentace podáme 
žádosti  o  veškeré  dostupné  dotace.  Pokud nám budou přiděleny,  započne  v květnu 
2008 tolik potřebná rekonstrukce hřiště tak, aby nejpozději v září  byla hrací  plocha 
oseta. Celou sezónu 2008/09 pak sehrajeme mimo naši obec, abychom se na podzim 
roku 2009 vrátili na domácí, již travnaté hřiště.

Radek Štolpa, člen výboru TJ Vavřinec

Muži podzim 2007
Kolo Kdy Soupeř Kde kdy Zač Odjezd

1. 11.8. Úsobrno Doma 11.8. 16:00  
2. 19.8. Lipůvka Venku 19.8. 16:30 14:45
3. 26.8. Kunštát"B" Doma 26.8. 16:30  
4. 2.9. Adamov Venku 2.9. 16:30 14:45
5. 9.9. Vilémovice Doma 9.9. 16:30  
6. 16.9. Ostrov Venku 16.9. 16:00 14:45
7. 23.9. Skalice Doma 23.9. 16:00  
8. 29.9. Olešnice"B" Venku 29.9. 16:00 14:15
9. 7.10. Knínice Doma 7.10. 15:30  
10. 14.10. Šošůvka Venku 14.10. 15:30 14:15
11. 21.10. Vysočany Doma 21.10. 15:00  
12. So 27.10. Ráječko"B" Venku 27.10. 15:00 13:45
13. 4.11. Olomučany Doma 4.11. 13:30  
14. 11.11. Úsobrno Venku 11.11. 13:30 11:45
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Dorost podzim 2007
Kolo Kdy Den Soupeř Kde Čas Odjezd

1. 11.8. So Lysice Doma 13:00  
2. 19.8. Ne Adamov Venku 14:15 12:45
3. 25.8. So Sloup Doma 16:30  
4. 2.9. Ne Skalice Venku 14:15 12:45

15. 7.9. Pá Kunštát Venku 17:00 15:30
5. 9.9. Ne Rudice Doma 13:30  
6. 15.9. So Lipovec Venku 16:00 15:00

16. 21.9. Pá Doubravice Doma 17:00  
7. 23.9. Ne Olomučany Doma 13:00  

17. 28.9. Pá Kořenec Venku 16:00 14:30
8. 30.9. Ne Vísky Doma 16:00  
9. 7.10. Ne Ráječko Venku 12:45 11:45

10. 13.10. So Lažany Doma 15:30  
11. 21.10. Ne Svitávka Venku 12:45 11:15
12. 27.10. So Č.Hora Doma 14:00  
13. 3.11. So Lipůvka Venku 14:00 12:30
14. 10.11. So Jedovnice Doma 13:30  

Přípravka podzim 2007
Kolo Kdy Den Soupeř Kde Čas Odjezd

1. 5.9. St Rudice Doma 17:00  
2. 12.9. St Adamov Doma 17:00  
3. 19.9. St Lipovec Venku 17:00 16:00
4. 26.9. St Blansko Doma 17:00  
5. 3.10. St Jedovnice Venku 17:00 16:00
6. 10.10. St Rudice Venku 17:00 16:00
7. 17.10. St Adamov Venku 17:00 16:00
8. 24.10. St Lipovec Doma 17:00  
9. 31.10. St Blansko Venku 16:00 15:00
10. 7.11. St Jedovnice Doma 15:30  
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Typ na výlet
Dnešním naším typem na výlet je pozvánka k návštěvě muzea v objektu větrného mlýna  
v Rudici. 

Muzeum Větrný mlýn v Rudici
Původní historická stavba větrného mlýna z r. 1865 přestala svému účelu sloužit 

zánikem mlynářského práva v r. 1945. V r. 1994 byla realizována muzejní expozice. 
Mlýn  je  památkově chráněným  objektem. Expozice  se  skládá  ze tří  hlavních částí, 
rozmístěných v přízemí a dvou poschodích. 

Vstupní  předsíň je  věnována  historii  větrných  mlýnů a navazuje na místnost 
průvodce. Místnost je vybavena mobiliářem navozujícím atmosféru bydlení v Rudici 
na  přelomu  19.  a  20.  století.  Výklad  průvodce  je  přizpůsoben  skladbě  a  zájmu 
návštěvníků. Zcela netradiční je výklad podávaný dětem.

První  poschodí  ohromí milovníky krás  krystalických  forem barevných  odrůd 
křemenů. Je zde umístěna unikátní kolekce rudických geod, které za svoji sběratelskou 
éru shromáždil místní rodák a rudický občan, pan Alfons Matuška. Po r. 1962, kdy byla 
zastavena podzemní těžba surovin rudických vrstev, jde výhradně o volné povrchové 
sběry. 

Expozice  je  pojata  komplexněji,  jako  např.  rudické  vrstvy  s  vazbou  na 
olomučanskou keramiku i staré železářství. Doplňkem jsou výsledky archeologických 
prací   v blízkosti   Rudického   propadání   a   připomínka    zaniklé    osady    Bystřec 
v Rakoveckém údolí u Jedovnic. 

Druhé poschodí je věnováno speleologii, jejíž kořeny jsou s oblastí okolí Rudice 
úzce  spjaty.  Podrobně  je  popsán  výzkum  jeskyní  Rudického  propadání,  druhého 
nejdelšího  jeskynního  systému  v  České  republice  (12  km).  Výsledky  mnoha 
zahraničních expedic jsou prezentovány velkým množstvím barevných fotografií. Více 
na www.speleorudice.cz.

Otvírací doba muzea:

Duben až říjen denně 9ºº - 12ºº, 14ºº - 17ºº, mimo sezónu v tuto dobu v sobotu a v 
neděli, nebo po  dohodě  s  OÚ  Rudice,  č.t.  516  443  528
E-mail: obec@ rudice.cz, WEB: www. rudice.cz
V  případě  nepřítomnosti  je  možno sehnat  průvodce  pana  Eduarda  Šebelu  v  jeho 
bydlišti Rudice č. 174 (nedaleko od mlýna) 

Vstupné: dospělí :  20 Kč
děti do 15 let :  10 Kč
studenti a důchodci :   10 Kč
předškolní děti :  zdarma
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Aktuální informace z ObÚ Vavřinec
 Při příležitosti svěcení symbolů obce byl zhotoven videozáznam akce ve formátu 

VHS a DVD, který je možné zapůjčit ve všech místních knihovnách. 
 Stále jsou  k zakoupení  na  obecním  úřadu  pamětní  publikace  „Střípky  z naší 

minulosti“ za cenu 50 Kč. 
 Oznamujeme,  že  na  stanoviště  kontejnerů  jsou  umístěny  nádoby  na  drobný 

kovový odpad, jako např. obaly od konzerv, laků na vlasy, šlehačky apod.. 
 Oznamujeme,  že  velkoobjemové  kontejnery  na  nadrozměrný  odpad  a  odpad 

biologický budou přistaveny ve 42. a 43. týdnu. Přesný termín bude zveřejněn na 
úřední desce, vyhlášením v místním rozhlase a zasláním SMS.

 Oznamujeme,  že  na  stanovištích  nádob na  tříděný  sběr  odpadů jsou umístěné 
„modré“ kontejnery na uložení starého papíru a kartonů.   

Obecní úřad

Společenská kronika: květen- srpen 2007
Níže     uvedení     oslavenci    písemně     souhlasili     se      zveřejněním údajů  

v INFORMAČNÍM ZPRAVODAJI. 

Jméno jubilanta  Bydliště  Věk

Skoták Ladislav, ing. Veselice 46 75 roků
Musilová Věra Vavřinec 45 81 roků

 

Jubilantům srdečně blahopřejeme

* * *

Informační zpravodaj Obecního úřadu sloučených obcí
Vavřinec – Veselice - Suchdol - Nové Dvory

vychází nepravidelně dle potřeby ObÚ Vavřinec.
Toto číslo bylo dáno do tisku 30. 8. 2007
Uzávěrka příštího čísla je  15. října 2007
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